
Przez ponad rok moje i inne dzieci są krzywdzone poprzez stosowanie starych,nieodpowiednich przepisów, które 

nie mają odzwierciedla w rzeczywistości.Najbardziej na tym cierpią dzieciaki- warto zastanowić się nad tym 

problemem gdyż niedługo będzie to normą.Walczmy o normalność, odciążmy Sądy zdrowym, przejrzystym 

prawem dla dobra dzieci i całego społeczeństwa. 


